

**22 OCTOBER 2024**

**TRAMSSCHAPP**  
& ONLINE ON [IMSLUX.LU](https://imslux.lu)

# AI COMPATIBLE?

UNDERSTAND THE (VERY NEAR) FUTURE OF WORK, THE SKILLS REQUIRED,  
AND THE HUMAN INTELLIGENCE NEEDED TO RESPOND

**#LSF2024**

## Marine Hadengue

Executive Director of the Higher Education for Good Foundation,  
CEO at Harbour Foundation

Marine Hadengue est la directrice de la Fondation Higher Education for Good (HE4G), organisation à but non lucratif basée en Suisse qui aide les établissements d'enseignement à transformer leurs programmes d'études pour répondre aux besoins du milieu du 21<sup>e</sup> siècle. Dans ce cadre, Marine Hadengue dirige Youth Talks, une initiative inédite puisqu'il s'agit de la toute première consultation mondiale sur l'IA posant des questions ouvertes aux jeunes du monde entier.

Également professeure à SKEMA Business School, elle s'intéresse à l'éducation au management responsable, à l'innovation et à l'entrepreneuriat social. Ingénieure de formation, Marine est titulaire d'un doctorat de Polytechnique Montréal, d'une maîtrise en science politique de l'Université de Montréal et a complété ses études postdoctorales à Polytechnique Paris. Membre du Conseil consultatif international de la Société Peter Drucker, elle est également directrice générale de la Fondation Harbour, une organisation philanthropique canadienne spécialisée dans l'accès à l'enseignement supérieur.

*Marine is the Executive Director of the Higher Education for Good Foundation (HE4G). HE4G is a Swiss-based not-for-profit organisation that helps educational institutions transform their curricula to meet the needs of the mid-21st century. As part of this, Marine leads Youth Talks, a groundbreaking initiative that marks the first-ever global youth consultation asking open-ended questions to young people worldwide and using advanced AI tools to analyze their answers. Also a professor at SKEMA Business School, her expertise includes responsible management education, innovation, and social entrepreneurship. An engineer by training, Marine holds a Ph.D. from Polytechnique Montreal, a master's degree in political science from University of Montreal and completed her postdoctoral studies at Polytechnique Paris. Member of the International Advisory Board of the Peter Drucker Society, she is also the CEO of the Harbour Foundation, a Canadian philanthropic organization specializing in access to higher education.*